



CV

الإسم: محمد حسين أحمد الكيكي

السن: ٤٣

الديانة: مسلم

الجنسية: مصري

الحالة الاجتماعية: متزوج +٢

المؤهلات:

- حاصل على درجة الدكتوراه في فلسفة التربية – تخصص المناهج وطرق تدريس الرياضيات من معهد البحوث والدراسات العربية بالقاهرة عام ٢٠١٧م وعنوان الرسالة " فاعلية استخدام بعض استراتيجيات ماوراء المعرفة في تدريس الرياضيات في تنمية التحصيل وعادات العقل لدى تلاميذ المرحلة الإعدادية "
- حاصل على درجة الماجستير في الدراسات التربوية- قسم مناهج وطرق تدريس الرياضيات من معهد البحوث والدراسات العربية بالقاهرة عام ٢٠١٢م وعنوان الرسالة " فاعلية استخدام نموذج مارزانو لأبعاد التعلم في تدريس الرياضيات في تنمية التحصيل وعادات العقل لدى طلاب الصف الثاني الإعدادي بمحافظة شمال سيناء "
- حاصل على دبلوم خاص في التربية عام ٢٠٠٩ م.
- حاصل على دبلوم مهنية في الإدارة المدرسية عام ٢٠٠٨ م.
- حاصل على دبلوم مهنية في التربية الخاصة عام ٢٠٠٥ م.
- حاصل على بكالوريوس علوم وتربية العريش قسم رياضيات عام ٢٠٠٢ م.

عدد سنوات الخبرة: ١٥ سنة.

الأماكن التي عملت بها:

- مدرسة السادات ع بنين من عام (٢٠٠٣-٢٠٠٤م) في جمهورية مصر العربية.
- مدرسة الزهور للتعليم الأساسي عام ٢٠٠٥م في جمهورية مصر العربية .
- مدرسة العاشر من رمضان ع بنات عام ٢٠٠٦م في جمهورية مصر العربية م .
- مدرسة المقضية ع المشتركة عام ٢٠٠٧م في جمهورية مصر العربية .
- مدرسة نخل ع المشتركة عام ٢٠٠٨م في جمهورية مصر العربية .
- مدرسة التمدع المشتركة عام ٢٠٠٩م في جمهورية مصر العربية .
- مدرسة العوايضة ع المشتركة (٢٠١٠حتى ٢٠١٢م) في جمهورية مصر العربية.
- جامعة سلمان بن عبد العزيز في المملكة العربية السعودية (٢٠١٢-٢٠١٣ م).
- المعهد العالي للهندسة والتكنولوجيا بشمال سيناء خلال العام الدراسي (٢٠١٣-٢٠١٤).
- مدرسة الشهيد عماد الدين أيوب الثانوية بنين (٢٠١٤م حتى الان)

مستوى اللغة الإنجليزية: "جيد جداً"

الدورات الحاصل عليها:

- حاصل على شهادة الإنتل INTEL عام ٢٠١٠م.
- حاصل على شهادة ICDL عام ٢٠١٠م.
- حاصل على شهادة (TOEFL) بدرجة ٥٠٠ عام ٢٠١٤م
- حاصل على دورتين تدريبيتين في تدريس الرياضيات باللغة الإنجليزية من مديرية التربية والتعليم عامي ٢٠١٠، ٢٠١١م.
- حاصل على دورة تدريبية في تدريس الرياضيات باللغة الإنجليزية من كلية التربية بالعريش – جامعة قناة السويس عام ٢٠١١م.
- حاصل على دورة تدريبية من مديرية التربية والتعليم في طرق التدريس عام ٢٠٠٩م.
- حاصل على دورة تدريبية في صعوبات التعلم من كلية التربية بالعريش عام ٢٠١٠م.
- حاصل على شهادة في تطوير تدريس الرياضيات باللغة الإنجليزية من جامعة عين شمس عام ٢٠١٣م
- حاصل على شهادة اعتماد مدرب رياضيات من الأكاديمية المهنية - للمعلم عام ٢٠١٧م..

الجوائز وشهادات التقدير:

- حاصل على شهادة شكر وتقدير لتقديم دورة لأعضاء هيئة تدريس السنة التحضيرية بعنوان " استراتيجيات التعلم النشط" من جامعة سلمان بن عبد العزيز عام ٢٠١٣م .
- حاصل على شهادة حضور لدورة بعنوان : "معايير اختيار أسئلة الاختيار من متعدد" من جامعة سلمان بن عبد العزيز عام ٢٠١٣م .
- حاصل على شهادة حضور لورشة عمل بعنوان " الإرشاد الأكاديمي (رؤية جديدة) من جامعة سلمان بن عبد العزيز عام ٢٠١٣م.
- حاصل على درع الأنشطة الطلابية بالسنة التحضيرية من جامعة سلمان بن عبد العزيز عام ٢٠١٣م.

رقم الجوال: ٠١٢٢٢٨٣٧٠٨٧ (٠٠٢) مصر

٠١٠١٧١٤١٣٨٢ (٠٠٢) مصر

البريد الإلكتروني: mohamedelkiki2014@yahoo.com

mohamedelkiki2018@gmail.com

C.V

Name: Mohamed Hussein Ahmed El- Kiki

Age: 43

Religion: Muslim

Nationality: Egypt

Marital status: Married+ 2

Qualifications:



- Holds a PhD in Education Philosophy - curriculum and methods of teaching mathematics from Arab Research and Studies Institute in Cairo 2017 and the title is "the effectiveness of the use of certain strategies beyond the knowledge in the teaching of mathematics in achievement and habits of mind development prep stage pupils".
- Holds a master's degree in Educational Studies - Department of Curriculum and Instruction Mathematics from the Institute of Arab Research and Studies in Cairo in 2012 ,the title is "Effective use of Marzano's model of the dimensions of learning in the teaching of mathematics achievement in the development and habits of mind among students in the second row intermediate in North Sinai Governorate ".
- Holds a diploma in education in 2009.
- Holds a professional diploma in school administration in 2008.
- Holds a professional diploma in special education in 2005.
- Holds a Bachelor of Science and Mathematics Education Department of El Arish in 2002.

Years of Experience: 15years

Schools that worked in:

- Sadat Prep school for boys of the year in (2003 to 2004) In the Arab Republic of Egypt
- Alzohoor Prep School for basic education in 2005 In the Arab Republic of Egypt.
- The Tenth of Ramadan Prep School girls in 2006 AD In the Arab Republic of Egypt.

- Almqdaba Prep School common in 2007AD In the Arab Republic of Egypt.
- Nekhel Prep School common in 2008AD In the Arab Republic of Egypt.
- Altemd Prep School common in 2009 In the Arab Republic of Egypt.
- Alawaida Prep School common in(2010 to 2012 AD).
- Salman Univiristy (2012 to 2013 AD) In the Kingdom of Saudi Arabia.
- Higher Institute of Engineering and Technology in northern Sinai during the academic year (2013-2014).
- The martyr Emad Al-Din Ayoub Secondary School for boys (2014 until now).

English level: "very good"

Obtained courses:

- Holds a certificate of ICDL in 2010.
- Holds a certificate of course Intel in 2010.
- Holds a certificate of TOEFL 2014.
- Holds two training sessions in the teaching of mathematics in English from the Directorate of Education in 2010 to 2011 AD.
- Holds a training course in the teaching of mathematics in English from the College of Education, Arish - Suez Canal University in 2011.
- Holds a training session from the Directorate of Education in teaching methods in 2009.
- Holds a training course in learning difficulties of the College of Education Arish in 2010 in 2010.
- Holds a certificate of developing teaching math. By English language from Ain Shams University in 2012.
- He holds a certificate of accreditation of a mathematics instructor from the professional academy of the teacher in 2017AD.

Awards and recognitions

- Holds a certificate of thanks and appreciation to provide the session of the faculty of the preparatory year entitled "active learning strategies" from the University of Salman bin Abdul Aziz in 2013.

- Holds a certificate of attendance for course entitled: "criteria for the selection of multiple choice questions" from the University of Salman bin Abdul Aziz in 2013.
- Holds a certificate of attendance for a workshop entitled "Academic Advising (New Vision) from the University of Salman bin Abdul Aziz in 2013AD
- Holds a shield of student activities preparatory year from the University of Salman bin Abdul Aziz in 2013AD

Mobile phone number (002)01222837087 Egypt

(002)01017141382 Egypt

Email: mohamedelkiki2014@yahoo.com

Mohamedelkiki2018@gmail.com